
 
 

Skolebestyrelsesmøde 
Dagsorden 

Referat 

Onsdag den 29. marts 2023, Kl. 17.00 – 20.00  

Deltagere: 

 
 

Skolebestyrelsesmedlemmer: 

Maria Bagger Grell, Naja Kinch Sohn, Maria 
Jelstrup Munk, Maggi Møller Knudsen, Pernille 
Bech Wulff (med fra kl.17:54) 

 
Elevråd: Noa 

 
Ledelse/medarbejder: 
Bjarne Oppelstrup, Kasper Munk Damgaard, 

Kamilla Burla, Maria Kongsvad, Nicolai de 
Vries, Bettina Jansen  

 
Afbud: Ida Hagen, Søren Schou, Jesper 
Boysen, Hannah   

 
Referent: 

Kasper Munk Damgaard 
 

1. Ordstyrer 
 
Kl. 17:00 – 17:05 

 

Maggi blev valgt som ordstyrer. 

2. Godkendelse af dagsorden 

 
Kl. 17:05 – 17:10 
 

Dagsorden godkendt. 

3. Meddelelser ved: 
a) eleverne 

b) medarbejderne 
c) Ledelsen 
d) forperson 

 
     Kl. 17:10 – 17:30 

 

 
a) Der har ikke været elevrådsmøde siden 

sidst. Emnet om kagesalget kommer 
på dagsordenen på kommende 

skolebestyrelsesmøde. 
b) I indskolingen og på mellemtrinnet er 

fleksugen i fuld gang, hvor der er 

forskellige kreative projekter i gang. 
I udskolingen har man på et 

afdelingsmøde drøftet 
udskolingsmodellen, og hvorledes 
denne eventuelt vil kunne tilpasses. 

KKFO: 
Der gives besked om nye 

klassedannelser efter påske. 



c) I specialklasserækken er ledelsen i 

gang med at lave tiltagsplaner, hvor 
praksis beskrives både didaktisk og 

pædagogisk. Ligeledes er man ved at 
beskrive en model (rullemodel) for, 
hvordan lærerne og pædagogerne 

følger eleverne op gennem 
klassetrinnene, således eleverne 

oplever så megen kontinuitet som 
muligt. 
 

Vi er ved at lave en beskrivelse af 
fælles pædagogisk praksis, hvor vi 

beskriver vores fælles didaktiske og 
pædagogiske grundlag og praksis i 
både almen og special.   

 
Omkring økonomien kan vi godt 

mærke, at alting er blevet dyrere. 
Eksempelvis indkøb til fag, skoleture 

osv. 
 
Det lægges fra centralt hold ud til 

skolen indenfor dennes eksisterende 
økonomiske ramme at varetage 

sygeundervisningen af elever, som af 
forskellige årsager ikke kan komme på 
skolen.  

 
I special KKFO er der ikke tilmeldt så 

mange børn, som vi har fået budget 
til. Vi arbejder på at få meldt flere børn 
ind. 

 
Vi har haft foredrag for forældrene 

med Sofie Münster, og der har været 
mange gode tilbagemeldinger på dette.  
 

Vi har ansat en ny sekretær, Kira, som 
starter på mandag den 3. april. 

 
Vi har fra skolen lavet et skriv til 
Skolelederforeningen, hvor vi har 

beskrevet de driftsmæssige 
udfordringer og dilemmaer, det giver i 

ledelse, administration, bygninger og 
økonomi at have både almenskole og 
specialklasserække. Efterfølgende har 

SKK haft møde med forvaltningen, 
hvor vi har fremlagt vores 

bekymringer.  
 
For personalet og for eleverne har vi 

haft trivselsundersøgelser, hvor vi på 
elevsiden har en besvarelsesprocent på 



omkring 85%, og samtlige klasser på 

både almen og special har deltaget.  
På personalesiden har vi en 

besvarelsesprocent på 87%.  
 
Der er gang i bygge- og 

genhusningsplanerne for indretning af 
udskoling almen og special i 

aulabygningen, og man regner med at 
påbegynde byggeriet efter 
efterårsferien. 

 
Fritidsinstitutionen: 

Der har været ansættelsesproces til 
afdeling Skjulhøj. 

    

4. Skolemælksordningen 
 

Orientering, drøftelse, evt. beslutning 
 

Kl. 17:30 – 17:50 
 

Bilag vedlagt 
 

Det er flertal i bestyrelsen om at støtte op 
om at stoppe mælkeordningen.  

5. Evaluering af 2-voksen-ordning 
 

Drøftelse og evt. beslutning 

 
Kl. 17:50 – 18:10 

 

Bilag vedlagt 
 
Der er meget positive tilbagemeldinger fra 

personalet ift. to-voksenordningen. Vi har 
spurgt Klubben, om de vil være med på 

samme ordning som nu, og vi afventer svar 
fra dem. 
 

Skolebestyrelsen anbefaler, at vi fortsætter 
som nu, under forudsætning af at Klubben 

også er med på det. Skolebestyrelsen 
appellerer samtidig til, at skolen bevarer et 
fokus på kvaliteten af- og indholdet i to-

voksenordningen og ikke blot fokus på det 
tidsmæssige aspekt af den reducerede 

skoledag. 
 

6. Principper 

- forsat arbejde og præsentation 

 

Drøftelse og beslutning 
 

Kl. 18:10 – 18:30 
 

Bilag vedlagt 
 
Princippet for inspirerende undervisning blev 

drøftet, og der blev givet indspark til 
tilføjelser. Det blev besluttet, at princippet for 

skole hjem samarbejde og inspirerende 
undervisning skal være færdige til 
skolebestyrelsesmødet i juni 2023. 

Pause 
 

Kl. 18:30 – 18:55 
  

 

7. Forretningsorden 
- yderligere deltagelse i SB 

 
Drøftelse og beslutning 

Opfølgning fra sidste møde 
 

For at ændre på antallet af de valgte 
repræsentanter i SB skal der søges om 



 

Kl. 18:55 – 19:25 
 

dispensation i forvaltningen. Forvaltningen er 

som udgangspunkt forsigtig med at give 
denne type dispensationer, da det kan blive 

principielt for alle bestyrelser i kommunen.  
 
Det blev besluttet ikke at søge om 

dispensation ift. at afprøve at være otte 
forældrerepræsentanter i skolebestyrelsen.  

 
Det blev besluttet, at der skal være en 
repræsentant fra skolebestyrelsen, som har 

tråd i forældrerådet i KKFO Bjerget. For 
nuværende er det Maria Jelstrup Munk.  

8. Skoleudviklingssamtale 
- SBs rolle og deltagelse  

 
Drøftelse og beslutning 
 

Kl. 19:25 – 19:55 
 

Bilag vedlagt 

 

Der skal være en dagsorden klar, inden vi går 
på sommerferie.  

 

Skoleudviklingssamtalen bliver afholdt den 4. 
september 2023 

 

På kommende skolebestyrelsesmøder er 

dette punkt på igen. 

 

9. Evt. 

 
Kl. 19:55 – 20:00 

 

 

 

Næste møde:  
den 17. april 2023 kl. 17:00 – 20:00 


